

DAY 1 SINGAPORE >> BRISBANE

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to **Brisbane**, capital city of Queensland.

DAY 2 BRISBANE - GOLD COAST (MOB)

Upon arrival, walk into the world of make believe at **Movie World**. Have a fun-filled day starting with "Journey to the Center of the Earth" 4D Movie. Take a ride on Australia's most exciting roller coasters — Batman Adventure Ride, Lethal Weapon & Superman Escape. Don't miss the high explosive action at the Hollywood Stuntdrivers Show and the thrilling Scooby Doo. Check-in to hotel for an early rest. In the evening, take a stroll on the beautiful **Surfers' Paradise Beach** and earn yourself some bargains at the local night bazaar (subject to operating days).

DAY 3 GOLD COAST (B/BBQL/D)

After breakfast, hedgehog your way to Paradise Country Farm as we take you into the homes of the "Aussie Aussie" and experience a close encounter with the koalas, kangaroos & the almost extinct emus. Next, proceed to Harbour Town Factory Outlet for shopping and indulge yourselves amongst famous brands such as Polo Ralph Lauren, Nike and Timberland offering up to 60% discount. In the evening, sit back and enjoy the renowned Australian Outback Performance brought together by a combination of orchestral and country folk music and fully themed Australian landscape with iconic natives and scenic backdrop. Reminisce as we transport you back into the era of the "cowboys".

DAY 4 GOLD COAST (FREE DAY) (B)

Today, you are free to visit Dreamworld or Seaworld etc, join an optional ride on the Hot Air Balloon or participate in the ultimate evening adventure of glowworm viewing (own expense).

DAY 5 GOLD COAST >> SYDNEY (B / D)

Transfer to the domestic airport for your flight to **Sydney**. Upon arrival, proceed to the famous **Sydney Seafood Market** where you can try fresh Salmon Sashimi, lobster and many different types of seafood at affordable prices (own expense). Next stop, **Sydney Aquarium** and **Wildlife Sydney**. Sydney Aquarium with its 160m of underwater tunnels allows you to get up close and personal to the world's greatest collection of sharks and the amazing colorful Great Barrier Reef. Alternatively, don't miss the Wildlife Sydney attraction if you are interested in native Australian bushlife and its habitat. Beside this, Sydney city tour including **Sydney Opera House**, **Harbour Bridge** and **Mrs Macquarie Chair**.

DAY 6 SYDNEY (B / HARDROCK CAFE L)

After breakfast, proceed for the highly anticipated Whale Watching Cruise and learn about migratory patterns as well as breeding cycles of these mysterious mammals. Coupling on the East Australian Current each year, these creatures migrate between the months of May to November to meet their other half. Note: Whale Watching boosts a 99% success rate midseason. If you're unable to see any whales on actual day, we apologize that there will be no refund/replacement. Should Watching Cruise be cancelled due to seasonal/weather/unforeseen circumstances known beforehand, we will replace with Blue Mountains + Cableway

DAY 7 SYDNEY > MELBOURNE (B / D)

This morning, transfer to the domestic airport for your flight to Melbourne. Continue drive to Phillip Island and stop by Panny's Chocolate World to sample some of Australia's local produce and have a chance to view the chocolate-making process (subject to operating hours). Enroute, visit Maru Koala and Animal Park - handfeed Albino Kangaroos, come face-to-face with the almost extinct Emus, Tasmanian devils and so many more. At sunset, arrive at the Penguin Parade Observatory and experience the amazing Penguin Parade in action which takes place every night of the year. See the little penguins as they surf in on a wave, waddle up the beach and make their way into the burrows.

DAY 8 MELBOURNE - GREAT OCEAN ROAD(B)

After breakfast, continue to the magnificent **Great Ocean Road**, carved into the cliff of one of the world's greatest coastal regions in Australia. Discover the legends of 'The Shipwreck Coast' at Port Campbell National Park and tour the spectacular Twelve Apostles, Loch Ard Gorge and the remains of London Bridge. After which, return to Melbourne city a for a well-deserved rest.

DAY 9 MELBOURNE (FREE DAY) (B)

Today, you may wish to participate in an optional day tour to Dandenong Ranges onboard the nostalgic Puffing Billy steamtrain enroute to Yarra Valley winery. Alternatively, you may wish to join our in-house programs exclusively organized by our local guides. If time permit, visit Queen Victoria Market or Direct Factory Outlets.

DAY 10 MELBOURNE >> SINGAPORE (B/MOD)

After breakfast, free at own leisure until transfer to airport for your flight back to Singapore with fond memories of a wonderful holiday with **Hong Thai Travel**.

Remarks: Updated MAR'20

- Due to seasonal/weather subjective conditions of this itinerary, we reserve the right to arrange alternative attraction/transport should state be unavailable.
- Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.



☎ 6533 1722 #02-121 PEOPLE'S PARK COMPLEX

www.hongthai.com.sg enquiries@hongthai.com.sg



DAY 1 新加坡 → 布里斯本

齐聚于新加坡樟宜国际机场,乘搭豪华客机飞往澳洲昆士兰府城 - **布里斯本**。

DAY 2 布里斯本 – 黄金海岸 (机上用餐)

抵达后,乘车前往耗资十二亿澳币建成的**华纳兄弟电影**世界。在这多姿多彩的主题乐园里,您可轻松观赏有趣的'地心冒險'4D 电影,Hollywood Stuntdriver 特技表演或乘搭惊险万分的蝙蝠侠过山车等。游毕后,于酒店休息。晚上,自行前往**黄金海岸当地市集**凑凑热闹。(介于当地营业时间)

DAY 3 黄金海岸 (早/烧烤午餐/晚餐)

早餐后,前往**天堂农庄**,亲身体验并参于澳洲本土活动,如喂食袋鼠,拥抱树熊,参与农场为您独家安排的余兴节目并享用一顿 **BBQ 式午餐**和团体舞蹈。接着,前往 **Harbour Town 购物中心**选购特色名牌如 Timberland,Nike 等日用品和服饰。这里的众多品牌拥有高达四折的购物优惠,在这里您肯定会有所收获。傍晚时分,欣赏著名的**澳洲牛仔表演**,结合了声乐与牛仔民俗标本的室内设计,回味一场时光倒流的时代。

DAY 4 黄金海岸 (自由活动) (早餐)

今天自由活动,您可自行前往梦幻世界或海洋世界等,乘坐 热气球升空一览黄金海岸美景或自费参于澳洲著名的夜间萤 火虫之旅。

DAY 5 黄金海岸 → 悉尼 (早/晚餐)

早餐后,乘内陆班机飞往澳洲第一大城市-悉尼。抵达后,前往著名的海鲜市场,在此可自费品尝澳洲石蚝,三文鱼或挑选新鲜海鲜当场品尝。下一站,悉尼水族馆与悉尼野生动物世界。悉尼水族馆是全南半球最大型海洋水族馆,拥有超过一万种不同海洋生物,亦可观赏到世界七大奇景大堡礁之珊瑚与热带鱼。若对澳洲的土著自然生态与大环境有兴趣,悉尼野生动物世界您绝对不能错过。之后,前往悉尼著名景点:悉尼歌剧院,悉尼海港大桥与麦觉理座椅拍摄悉尼最佳的位置。

DAY 6 悉尼 (早/硬石餐厅午餐)

今早,前往期待已久的**赏鲸游船**,并于过程中了解这些可爱动物的迁移模式与繁殖周期。乘着东澳浪潮,这群稀有品种的鲸鱼在 5-11 月活动最为频繁,目的只为了在地球的另一端与自己的另一半相聚。*赏鲸游船的成功率在频繁时段介于 99%。可是,若您在观赏当天无法看到鲸鱼,殊无退款/替代项目。若预知赏鲸游船必须取消碍于季节性/天气/未知情况等因素,将由蓝山国家公园+Cableway 行程取而代之。

DAY 7 悉尼 + 墨尔本 (早/晚餐)

今早,乘内陆班机飞往素有花园城市之称的**墨尔本**。抵达后,驱车前往**菲立岛**。沿途,参观 **Pannys 巧克力工厂**,品尝并购买道地的自制巧克力。若有机会,可一探其制作过程。随后,参观**玛璐考拉公园**-亲手喂食白化袋鼠,鸸鹋与袋獾等保护动物。日落时分,启动于**企鹅巡礼**,在沙滩观赏神仙企鹅回巢之奇观。此类小企鹅每天清晨出海寻找食物,傍晚带食物结队而归,喂养儿女。由于企鹅体形娇小,漫步时婀娜多姿真是一大奇趣。

DAY 8 墨尔本 - 大洋路 (早餐)

今天,前往位于墨尔本西南方向,全长近 300 公里的**大洋路**,经过 20 多年的开发和推广,现已成为澳洲境内少数的世界著名观光景点。在这里,您可观赏在坎贝尔自然国家公园境内的海岸线,坐落着经过几百年风化和水侵蚀型成的 12 使徒岩,近距离观赏洛克阿德大峡谷以及由大自然塑造的伦敦断桥。游毕后,驱车回返墨尔本住宿。

DAY 9 墨尔本 (自由活动) (早餐)

今天,您可自费参与乘搭 Puffing Billy 蒸汽火车穿梭著名丹顿农林区节目,或选择当地向导为您安排的自费项目。如果时间允许之下,可以前往维多利亚女王市场或 DFO 工厂直销店。

DAY 10 墨尔本 + 新加坡 (早/机上用餐)

早餐后,自由活动直至指定时间送往机场乘搭豪华客机返回新加坡。康泰旅行社愿您有个愉快的假期!

Updated MAR'20

- 注: * 倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代。
 - * 行程顺序如有更改,恕不预先告知。

- 重大活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。
- 中文行程若出现出入,将以英文版本为依据。



6533 1722 #02-121 PEOPLE'S PARK COMPLEX www.hongthai.com.sg enquiries@hongthai.com.sg